
Kako naprej?
Po daljšem času je Naša skupnost

spet pred vami. V času, ko ni izha-
jala, smo prejeli mnogo vprašanj,
preko telefona in osebno, zakaj ne
izhaja. Kot pri večini drugih stvari,
se je iudi pri nas zataknilo pri denar-
ju. Zagotovljenih finančnih sredstev
za redno izhajanje ni bilo, zato se je
postavljalo vprašanje, ali bo Naša
skupnost še izhajala. Problematiko
financiranja ter programsko in vse-
binsko zasnovo glasila so obravna-
vali Svet za informiranje in izdajanje
Naše skupnosti, Predsedstvo OK
SZDL Grosuplje in na seji 21. 12.
1988 tudi delegati Občinske konfe-
rence SZ.DL Grosuplje. Ugotovili
so, da je Naša skupnost v občini
potrebna, zato je potrebno storiti
vse, da bi še naprej izhajala. Osnova
za financiranje naj bi bila naročnina
OZD, prispevki SIS ter proračun
občine Grosuplje.

Naročnina s strani organizacij
združenega dela je zamenjala dose-
danji neustrezni samoupravni spora-
zum. V večini OZD so se naši akciji
z razumevanjem odzvali in naročili
ustrezno število izvodov Naše skup-
nosti glede na število zaposlenih in
tako omogočili ponoven začetek iz-
hajanja glasila ter s tem tudi omogo-
čili boljšo informiranost svojih de-
lavcev. OZD, ki so pristopile k no-
vemu načinu financiranja, oziroma
naročniki so: IMP Livar, GP Gro-
suplje, Unis KOPS, Black Decker,
Zmaj Šentvid, Unlverzal, Sinoles
lvančna gorica, Motvoz in Platno,
Rašica Atnbrus in Šentrid pri Stični,
KZ Dobrepolje, KZ Stična, Veteri-
narski zavod, Elektroservis, Tabor
Grosuplje, Guma, Motel Turist,
Pekarna Grosuplje, Komunalno po-
djetje, Iskra Dobrepolje, Kovino-
stroj, TZO Grosuplje, nekaj OZD
s področja družbenih dejavnosti
(OŠ Grosuplje, Žavod Šentvid, De-
kliško vzgajališče Višnja gora, DVZ
Ponikve) in tudi Združenje obrtni-
kov občine Grosuplje.

Upatno, da se bodo tudi druge
OZD, kljub težkemu gospodar-
skemu položaju, priključile večini in
sofinancirale naše gtasilo.

Tudi v samoupravnih interesnih
skupnostih so predvideli sofinanci-
ranje Naše skupnosti, ial pa zaradi
realnega zmanjšanja proračunov ni
več predvidenih sredstev iz prora-
čuna SOb Grosuplje.

Financiranje je torej zaenkrat ure-
jeno. Če pa bo inflacija rastla tako
kot sedaj, bomo ob. koncu leta, brez
ustrezne valorizacije sredstev, zopet
v teiavah. Upamo, da se to ne bo
zgodilo in da bomo lahko več napo-
rov posvetili vsebinskemu izboljša-
nju našega glasila. Trudili se bomo,
da bo več prispevkov o delovanju in
problematiki KS, poslovanju in raz-
vojnih uspehih in načrtih OZD; več
pozornosti bomo namenjali delova-
nju skupščin in odborov SIS in širši
problematiki drufbenih dejavnosti,
ažurneje spremljali aktualne do-
godke v občini itd.

S to številko smo tudi povečali
naklado na 8000 izvodov in uredili
dostavo v vsa gospodinjstva v obči-
ni, kar je naša dolgoletna želja, saj
je bilo na račun prejšnje dostave
precej pripomb, saj Naše skupnosti
niso dobili vsi, ki bi jo želeli. S tem
smo napravili še en korak naprej k
boljši obveščenosd naših občanov.

Povedati moramo tudi, da bo gla-
silo od sedaj bolj afurno, kot je bilo
prej, saj je rok od oddaje gradiva do
dostave s prejšnjih 12 dni zmanjšan
na 6 dni, kar bo nedvomno prispe-
valo tudi k boljši vsebini glasila.

Korak naprej smo torej naredili,
vendar ne smemo ostati na mestu.
Tntditi se moramo, da predvsem
izboljšamo vsebino, pri čemer upa-
mo, da nam boste pomagali tudi
bralci s svojimi prispevki in tako
obogatili vsebino našega občinskega
glasila.

Urednik


